
PROTOKÓŁ NR II/2014

z II sesji VII Kadencji Rady Gminy w Morzeszczynie

odbytej w dniu 03 grudnia 2014 roku

W drugiej sesji VII Kadencji uczestniczyli radni Rady Gminy według załączonej listy obecności 
(zał. Nr 1 do niniejszego protokołu). Na stan 15 radnych, obecnych na sesji było 15 radnych.

Porządek obrad sesji:

 1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
 2. Sprawdzenie obecności radnych i stwierdzenie prawomocności obrad.
 3. Zatwierdzenie porządku obrad.
 4. Podjęcie uchwały Rady Gminy Morzeszczyn w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.
 5. Podjęcie uchwał Rady Gminy Morzeszczyn w sprawie powołania Komisji stałych i o stanie ich 

składów osobowych:
− Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Finansów oraz ds. Sołectw,
− Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych,
− Komisja Ładu, Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Pożarowej.

 6. Interpelacje i zapytania radnych.
 7. Sprawy różne.
 8. Zakończenie II sesji VII Kadencji Rady Gminy.

Ad. 1.
Otwarcia  sesji  i  powitania  gości  dokonała Pani  Katarzyna Bandźmiera  – Przewodnicząca  Rady 
Gminy Morzeszczyn (lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do niniejszego protokołu).

Ad. 2.
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, iż w sesji uczestniczy 100% radnych, a więc sesja jest 
prawomocna do podejmowania uchwał.

Ad. 3.
Przewodnicząca  Rady Gminy Morzeszczyn  przedstawiła  zebranym porządek  obrad  II sesji  VII 
Kadencji Rady Gminy Morzeszczyn podany na wstępie niniejszego protokołu.
Wszyscy radni byli za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

Ad. 4.
Dla przeprowadzenia wyboru składów osobowych komisji  stałych Rady Gminy Przewodnicząca 
Rady Gminy zaproponowała, aby radni zgodnie ze swoją wolą zadeklarowali chęć pracy w stałych 
komisjach poprzez umieszczenie nazwisk na liście zaproponowanej przez Przewodniczącą Rady 
Gminy.
Do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Morzeszczyn zgłoszono następujące kandydatury :

1. Szczygielska Helena 
2. Raduńska Maria
3. Komosińska Urszula
4. Marcinkowska Renata

Ww. osoby wyraziły zgodę do udziału w pracach tej Komisji.
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Na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy zgłoszono kandydaturę :
Panią Marcinkowską Renatę, która na to wyraziła zgodę.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Olech odczytał projekt uchwały Nr II/3/2014 w sprawie 
wyboru przewodniczącego oraz członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Morzeszczyn na okres 
kadencji 2014 – 2018.
Za powyższą  uchwałą  głosowało  15  radnych,  przeciw  0,  wstrzymało  się  od  głosu  0.  Uchwała 
stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 5.
Do  składu  Komisji  Rolnictwa,  Rozwoju  Gospodarczego,  Budżetu,  Finansów  oraz  ds.  Sołectw 
zgłoszono następujące kandydatury :

1. Reszka Jerzy
2. Konkol Beata
3. Kowalski Janusz

Ww. osoby wyraziły zgodę do udziału w pracach tej Komisji.
Na przewodniczącego Komisji  Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Finansów oraz ds. 
Sołectw Rady Gminy zgłoszono kandydaturę Pana Kowalskiego Janusza, który na to wyraził zgodę.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Olech odczytał projekt uchwały Nr II/4/2014 w sprawie 
wyboru przewodniczącego oraz członków Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, 
Finansów oraz ds. Sołectw Rady Gminy Morzeszczyn na okres kadencji 2014 – 2018.
Za powyższą  uchwałą  głosowało  15  radnych,  przeciw  0,  wstrzymało  się  od  głosu  0.  Uchwała 
stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Do  składu  Komisji  Kultury,  Oświaty,  Zdrowia  i  Spraw  Socjalnych  Rady Gminy Morzeszczyn 
zgłoszono następujące kandydatury :

1. Czarnecka Elżbieta
2. Olech Michał
3. Talaga Roman

Ww. osoby wyraziły zgodę do udziału w pracach tej Komisji.
Na  przewodniczącego  Komisji  Kultury,  Oświaty,  Zdrowia  i  Spraw  Socjalnych  Rady  Gminy 
Morzeszczyn zgłoszono kandydaturę Pana Romana Talagę, który na to wyraził zgodę
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Olech odczytał projekt uchwały Nr II/5/2014 w sprawie 
wyboru przewodniczącego oraz członków Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 
Rady Gminy Morzeszczyn na okres kadencji 2014 – 2018.
Za powyższą  uchwałą  głosowało  15  radnych,  przeciw  0,  wstrzymało  się  od  głosu  0.  Uchwała 
stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Do  składu  Komisji  Ładu,  Porządku,  Bezpieczeństwa  Publicznego i  Ochrony Przeciwpożarowej 
Rady Gminy Morzeszczyn zgłoszono następujące kandydatury :

1. Grochowski Henryk 
2. Rolnik Mirela
3. Janiczak Karol

Ww. osoby wyraziły zgodę do udziału w pracach tej Komisji.
Na  przewodniczącego  Komisji  Ładu,  Porządku,  Bezpieczeństwa  Publicznego  i  Ochrony 
Przeciwpożarowej Rady Gminy Morzeszczyn zgłoszono kandydaturę Pana Karola Janiczak, który 
na to wyraził zgodę.
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  projekt  uchwały  Nr  II/6/2010  w  sprawie  wyboru 
przewodniczącego oraz członków Komisji Ładu, Porządku, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciwpożarowej Rady Gminy Morzeszczyn na okres kadencji 2014 – 2018.
Za powyższą  uchwałą  głosowało  15  radnych,  przeciw  0,  wstrzymało  się  od  głosu  0.  Uchwała 
stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.
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Ad. 6.
Głos zabrał radny Pan Talaga Roman. Zadał pytanie dotyczące stawianych murali (przy chodniku 
od  Morzeszczyna  do  Dzierżążna)  -  kompozycji  przestrzeni  publicznej,  która  jest  realizowana. 
Pytanie to: - ile to kosztowało?, - kto zatwierdził ten projekt? Następna sprawa to – co z „księgą 
gości” na stronie internetowej gminy? Kiedy zostanie odwieszona?
Pan Wójt udzielił odpowiedzi – iż stawiane murale – kamienie z elementami haftu realizowane są z 
projektu unijnego „Wespa” (dot. twórczyni haftu Pani Marii Wespa), koszt tego projektu wynosi 
(dokładnie nie pamiętam) ok 30 tyś. z tego ok. 80 % dofinansowane ze środków unijnych. Rzeźby 
te wykonuje artysta rzeźbiarz Pan Piotr Tyborski - koszt 20 tys. zł. Na to składa się 7 szt. rzeźb w 
kamieniu zawierające elementy haftu. Do tego projektu jeszcze zostanie ustawiony pylon – witacz 
przy Urzędzie Gminy. Wójt nadmienił, iż projekt ten jak i również wcześniejszy projekt dot. altany 
– biurka, stojącego w parku - zostały wysoko ocenione przez Urząd Marszałkowski. Dalej Wójt 
odpowiadając w sprawie zawieszonej „księgi gości” stwierdził, iż nie jest za tym, żeby dalej taką 
„księgę gości”  prowadzić,  tym bardziej,  że  żadne gminy ościenne tak czegoś nie  prowadzą.  W 
dalszej  dyskusji  na  ten  temat  głos  zabrała  Pani  radna  Elżbieta  Czarnecka  –  stwierdzając,  iż 
wpisujący się  do tej  księgi  wyrażają  swoje żale  i  frustracje  – ale  i  przez  to  można  wyciągnąć 
wnioski. Dalej – Pani Katarzyna Bandźmiera mówiła, że z „księgi gości” zrobiło się anonimowe 
miejsce wymiany emocji, Pan Roman Talaga, że gdyby nie czytał „księgi gości” nie wiedziałby jaki 
był np. problem z wywozem odpadów na terenie gminy i że musi być takie miejsce komunikowania 
się ze środowiskiem i uważa, że dalsze moderowanie tych wpisów jest wskazane, jest za tym, ażeby 
ta księga była uruchomiona.
Następnie głos zabrał radny Pan Janusz Kowalski – zapytał czy to prawda, że od stycznia 2015 roku 
gmina przejmie zadania dot. melioracji? Wójt Gminy Pan Piotr Laniecki odpowiedział – od około 
roku takie prawo się szykuje i ma to wejść w życie – ale jest na to czas 3 lata. Będzie to trudny 
temat i należy wpisać go w obrady przyszłych sesji.
Dalej  radny  Pan  Roman  Talaga  powiedział,  że  odnośnie  „księgi  gości”  ma  pomysł  –  ażeby 
wprowadzić regulamin do prowadzenia tej księgi. Wójt Gminy powiedział - że w tej kwestii rola 
moderatora nie jest łatwa i trudna do sprecyzowania mu zadań w tym zakresie. 
Radny Pan Michał Olech zapytał - czy gmina ma konto na portalu facebook? - w tej kwestii Wójt 
prosił o kontakt z promocją UG.

Ad. 7.
Pani  Przewodniczą  Rady  Gminy  Katarzyna  Bandźmiera  ustaliła  z  radnymi  termin  spotkania 
wspólnych  Komisji  Rady  Gminy  tj.  dzień  05  grudnia  godz.  13.00.  Dalej  poinformowała  o 
obowiązku  złożenia  oświadczeń  majątkowych  (odpowiednie  druki  tych  oświadczeń  –  radni 
otrzymali) oraz o zasadach składania tych oświadczeń zawartych w piśmie Wojewody Pomorskiego 
skierowanego do Przewodniczących Rad Gmin.  Dalej  dot.  oświadczeń -  odczytała  interpretacje 
radcy  prawnego  „osoba  składająca  oświadczenie  na  początek  i  koniec  kadencji  powinna 
samodzielnie obliczyć dochód za okres od początku roku do daty sporządzenia oświadczenia, w 
czym pomocne być mogą informacje o dochodzie uzyskane od pracodawcy”.
Pani Sołtys wsi Dzierżążno zabrała głos w sprawie „księgi gości” - jej zdaniem wpisy nie powinny 
istnieć, jeśli ktoś chce załatwić jakąś sprawę to niech zgłosi się osobiście, a nie działa anonimowo.

Ad. 8.
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Katarzyna Bandźmiera oznajmiła, iż w związku z wyczerpaniem 
się  porządku  obrad  -  obrady  II  sesji  VII  Kadencji  Rady  Gminy  Morzeszczyn  uważa  się  za 
zakończone.

Protokołowała: Irena Kamrowska
Morzeszczyn, dnia 03 grudnia 2014r.














